

Protecting your Financial Future



Since our founding in 1882, Knights of Columbus has been committed to helping provide financial security and stability to our members and their families.

Join Knights of Columbus, your premier Catholic partner for financial services, for a free financial webinar to learn more about how life insurance can help you protect your family's financial future.

Wednesday, May 15, 7:30pm EST

<https://tinyurl.com/KofCMay15>



Scan here

No purchase is necessary to attend this event. This event is for informational purposes only and does not constitute financial, tax, or legal advice. A Knights of Columbus insurance agent may contact you following the event. Knights of Columbus, One Columbus Plaza, New Haven, 06510

LIFE INSURANCE • DISABILITY INCOME INSURANCE • LONG-TERM CARE INSURANCE • RETIREMENT ANNUITIES



Knights of
Columbus®

Protéger votre avenir financier



Depuis notre fondation en 1882, les Chevaliers de Colomb sont résolus à assurer la sécurité et la stabilité financières de nos membres et de leurs familles.

Joignez-vous aux Chevaliers de Colomb, votre meilleur partenaire catholique en services financiers, pour un webinaire financier gratuit afin d'en apprendre davantage sur la façon dont l'assurance-vie peut vous aider à protéger l'avenir financier de votre famille.

Lundi 6 mai : 19 h 30 (HE)

<https://tinyurl.com/KofCMay6>



Scan here

Aucun achat n'est requis pour assister à cet événement. Cet événement est fourni à titre informatif seulement et ne constitue pas des conseils financiers, fiscaux ou juridiques. Un conseiller fraternel des Chevaliers de Colomb peut communiquer avec vous pour discuter de cet événement. Knights of Columbus, One Columbus Plaza, New Haven, 06510

ASSURANCE-VIE • ASSURANCE SALAIRE/INVALIDITÉ • ASSURANCE SOINS DE LONGUE DURÉE • RENTES DE RETRAITE



**Chevaliers
de Colomb®**